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GENER DE 2010
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT

Mislata, 28 de gener de 2010 Hora: 20.00

Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial
Primera convocatòria.

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada,
es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, D. Manuel Corredera
Sanchis, els regidors i les regidores:

• D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES
• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN
• D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA
• D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ
• D. JAIME LÓPEZ BRONCHUD
• SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS
• SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE
• D. MIGUEL MERENCIANO BENAVENT
• D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA
• SRA. LUCÍA MORENO CASTILLO
• SRA. JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ
• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
• D. ANTONIO LABELLA GUILARTE
• D. ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ
• D. ARTURO SANZ TORRALBA
• D. ELISEO BENAVENT CHIRIVELLA
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA

Excusa la seua assistència el regidor D. Antonio Sanchis Navarro.

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la
corporació. No assistix la Sra. interventora, Sra. Herminia Llop Gil.
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1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ÉS EL CAS, DELS ESBORRANYS  DE LES

ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PEL PLE DE L'AJUNTAMENT ELS
DIES 14, 29 i 30 DE DESEMBRE  DE 2009.

De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, se sotmet per la
Presidència a consideració de la corporació els esborranys de les sessions
celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 14,29 i 30 de desembre de 2009, que han
sigut remeses als portaveus o representants dels grups polítics, segons disposa
l'article 80.2 de l'esmentat text legal.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu del Grup Mixt-EUPV i
afirma que no té cap objecció respecte de l'acta de 14 de desembre, felicitant la
persona que ha fet l'acta per com ha sabut reflectir de bé el debat.

Respecte de l'acta de 29 de desembre assenyala que en l'apartat de precs i
preguntes, última pàgina,  s'arreplega d'una forma excessivament sintètica la seua
pregunta demanant, perquè no es desvirtue el seu sentit, que s'arrepleguen les
preguntes literalment. En este cas, afig, va fer referència a l'incendi del carrer Tomás
Sanz i va preguntar per a quant es tindria un pla integral d'ubicació de contenidors de
residus sòlids que contemple les mesures de seguretat, com ara EUPV ha proposat
en diversos plens i comissions. Proposa traslladar al Sr. secretari la pregunta tal com
la va llegir a fi que s'incorpore a l'acta.

Se sotmet al Ple l'aprovació de les actes de les sessions celebrades els dies
14, 29 i 30 de desembre de 2009, que s’aproven per unanimitat amb les correccions
proposades pel Sr. Garcia de la Mota.

2. APROVACIÓ DE PROJECTES, ACTUACIONS I GASTO SOCIAL
FINANÇABLES A CÀRREC DEL FONS ESTATAL PER A L'OCUPACIÓ I LA
SOSTENIBILITAT LOCAL.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió informativa i de control d'Interior i
Benestar Social, favorable a l'aprovació de projectes, actuacions i gasto social
finançables a càrrec del Fons Estatal per a l'Ocupació i la Sostenibilitat Local, així com
de les esmenes presentades pel Grup Socialista (R.E. Núms. 1193-1230, 1194, 1195,
1196 i 1198-1378).

El Sr. Merenciano Benavent sol·licita al Sr. secretari aclariment sobre si el que
es va a aprovar és l'annex I, que figura en el dictamen de la comissió i suposa una
relació d'obres amb uns imports que dóna un total dels diners que correspon amb el
“Pla E-II”, o s'aproven les memòries explicatives, atés que hi ha una diferència de
números entre ambdós.

Prosseguix assenyalant que en el primer cas sí s'ajusta als diners que
correspon segons el Pla E-II i que suposa un import de 4.728.615€, però si es tracta
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d'aprovar el que establixen les memòries explicatives, la quantitat ascendix a
4.927.000, és a dir, quasi dos-cents mil euros més del que arreplega el Pla.

El Sr. secretari explica que hi ha una Memòria en què es modificarà la seua
quantia, en concret l'adquisició d'equips i programes informàtics. D'altra banda, diu,
l'Orde establix que s'aprova el projecte, a la sol·licitud haurà d'adjuntar-se Memòria
explicativa, entre altres coses. El que s'acorda aprovar en Ple, afig, és el dit projecte
amb un annex i unes inversions, per la qual cosa si hi haguera alguna errata en la
quantia que figura en la Memòria es podria corregir.

El Sr. Merenciano Benavent diu que no es tracta d'un error, sinó que s'ha
inclòs l'import dels projectes, direcció d'obra, etc. I el que diu la Llei és que pot
finançar-se a càrrec del Fons sense passar eixe import de 4.728.000€, mentre que si
se sumen els imports de les distintes memòries es passa en 200.000€.

El Sr. García Aleixandre afirma que el que diu el Reial Decret i va manifestar
el cap de Contractació és que l'equipament i els honoraris del projecte i direcció
estan inclosos en la inversió total.

Pren la paraula novament el Sr. Merenciano Benavent, com a portaveu del
grup socialista, proponent de les esmenes, i assenyala que la primera és de
supressió d'una sèrie de projectes inclosos en la proposta d'Alcaldia i, a canvi
d'estos, es demana que s'incloguen la instal·lació d'energia solar fotovoltaica, la
coberta de grades del camp de futbol i la tanca del camp de futbol-7, la instal·lació
del col·lector d'aigües pluvials de Pare Llansol, i la restauració del Pou del Quint.

Intervé el Sr. García de la Mota, portaveu d'EUPV,  i diu que este Ple podria
definir-se com el de les esmenes i contraesmenes, criticant la forma en què s'entrega
la documentació perquè, diu, en set minuts ha rebut una modificació d'esmena junt
amb l'informe del tècnic corresponent, la qual cosa fa molt difícil articular un discurs.

De les esmenes presentades pel Grup Socialista diu que compten amb dos
informes: el de l'arquitecte municipal i el del cap de Contractació, qüestió que ell ja
havia plantejat en la corresponent comissió en sol·licitar que els projectes foren
informats, atés que es tracta de propostes de projectes alternatius.

Continua dient que l'arquitecte informa que estos projectes es troben dins dels
requisits que establix el Pla E-2, cosa que ja se sabia, ja que les esmenes han sigut
redactades conforme al Decret, no obstant això, no diu algunes coses que hauria de
dir, com si les quanties econòmiques que plasmen estos projectes són
proporcionades, si els terminis d'execució ho són, si l'Ajuntament compta amb la
capacitat per a redactar els projectes, o si és o no factible la seua realització.

Li sorprén, diu, que en l'informe de l'arquitecte municipal es pose en dubte si
implantar noves tecnologies que generen un menor consum podria ser incompatible
amb el que diu el decret, quan el mateix Govern està proposant que els Plans
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caminen cap a la sostenibilitat i s'invertisca en noves tecnologies i  noves alternatives
energètiques. Afig que no compartix l'informe que considera equivocat o, almenys,
redactat de manera que provoca confusió.

Li sorprén, afirma, que en les esmenes es demane que es retiren projectes
mediambientals que van dirigits a un model de ciutat sostenible, com el carril bici, o
el circuit d'educació viària que s'ha reclamat des de l'esquerra des de fa molts anys,
que  suposen reduir costos de consum elèctric i milloren  la seguretat i la qualitat de
vida de les persones amb problemes d'accessibilitat visual, com es va parlar en la
comissió d'accessibilitat, i demanen, en època de crisi econòmica i sabent que s'han
reduït les aportacions de l'Estat als ens locals, es retiren projectes de sostenibilitat i
estalvi, per exemple, els relacionats amb l'estalvi d'aigua.

Prosseguix dient que EUPV sí que compartix la proposta relativa a les
càmeres de control de trànsit, afegint que no tindrien dubtes si esta inversió es
realitzara en equipaments que suposaren una regulació més fluida de trànsit.

El seu grup, diu, considera que hi ha unes prioritats que són: la construcció del
menjador social municipal i la construcció de les escoles infantils, fonamentals per
prioritzar la qüestió social i la generació d'ocupació, especialment en accions que
contribuïsquen a la igualtat. Estes, afig són les propostes que ha presentat EUPV en
diversos plens i que caminen en este sentit tractant, com va dir a la responsable
d'Hisenda, de feminitzar la ciutat i els pressupostos.

Continua dient que el “Pla E” d'economia sostenible tenen dos objectius clars
que consistixen a impulsar la recuperació econòmica i la creació d'ocupació. La
sosteniblilidad, diu,  es basa en tres conceptes: econòmic, mediambiental i social, i
dels 4.720.000€ que li toquen a Mislata en funció del nombre d'habitants, en la
proposta es contempla el 20% del gasto social, cosa que considera positiva.

Prosseguix dient que el termini per a presentar els projectes és de tres mesos,
acabant el dia 4 de febrer, la qual cosa suposa que és l'última oportunitat per a
aprovar-lo,  llevat que es convoque un Ple extraordinari. Açò ha suposat, afig,  que hi
haja poc de temps per a estudiar els projectes que, de manera que considera
políticament incorrecta, es donen a conéixer abans a la premsa que als regidors que
formen part de les comissions. Així, diu,  va aparéixer una nota de premsa en Horta
Notícies, el dia 21 de gener, en què s'afirma que el “segon Pla E permetrà construir
vivendes tutelades per a persones amb discapacitat”.

Manifesta que està d'acord en l'apartat social, ja que s'ha respectat eixa
màxima que permet el Decret del Pla E-II, tenint en compte que s'ha sobrepassat la
partida econòmica destinada en els pressupostos i era fonamental una injecció
econòmica en esta matèria.

Respecte de la reforma dels col·legis públics, diu, se sap que es van aprovar
les adjudicacions del projecte de modificació de col·legis i diverses vegades ha
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insistit en el fet que es diga amb claredat de qui és la competència en la realització
de cada un dels projectes. Afig que en la proposta de conservació i manteniment, per
un import de 258.000€ més IVA, pot llegir un paràgraf que textualment diu “En
aplicació de l'antiguitat de les dotacions existents i el seu estat actual es té previst

escometre les distintes obres de conservació i manteniment dels mateixos actuant en
reparacions de neteges, revestiment en aules, reposició de fusteria interior, pintura
interior en aules, corredors i dotacions, manteniment d'instal·lacions en patis
d’escoles, fonts interiors, pintura exterior de les dependències de cada col·legi,
pintura de patis d'esports, impermeabilització de cobertes, repàs de canalons i
baixants de cobertes”  Pel que, afirma, a la Conselleria d'Educació se li cedix un
terreny, construïx un col·legi i, a partir d'eixe moment, l'Ajuntament s'encarrega de
mantindre’l.

En relació amb les vivendes tutelades, diu que es tracta de dos vivendes de
dos-cents metres i cinc habitacions. Recorda que al febrer del 2009 l'actual equip de
govern va prometre portar este tema a Ple i un any després es porta però no amb el
pressupost municipal sinó amb els diners del “Pla E”. Afig que Esquerra Unida no pot
estar en desacord amb esta inversió, encara que es contemple només les dos
vivendes, i el taller ocupacional serà un projecte a banda. En este cas concret,
assenyala, hi haurà un gasto de 36.600€ en la redacció de l'esmentat projecte i en la
direcció d'obra, per la qual cosa pregunta si el departament tècnic d'este Ajuntament
no està capacitat per a estes comeses.

Es referix a continuació al projectat “carril bici” manifestant que és quelcom
que també arreplega el programa electoral d'EUPV, afegint que, com ja va
manifestar en la comissió, només té alguns dubtes com si els amples de vorera per
on està traçat el trajecte es podran complir, atés que a més les dites voreres
compten amb fanals i la resta de mobiliari urbà.

En relació amb el Centre Túria manifesta el seu acord amb allò que s'ha
expressat en la Memòria sobre que, per la seua antiguitat,  és necessària la seua
rehabilitació, i destaca que el disseny que s'ha fet del mateix està concebut perquè
funcione pràcticament amb llum natural, la qual cosa ajuda a l'estalvi del consum
d'energia

Sobre els vestidors de la piscina coberta considera que les queixes dels
usuaris són quasi tan antigues com la piscina, per la qual cosa era urgent esta
reforma.

Mostra la seua perplexitat davant del projecte d'equips informàtics i  de gestió
de nòmines i recursos humans, afegint que no s'ha explicat si es donarà per acabat
el contracte actualment existent per a la gestió de nòmines i es faran des de
l'Ajuntament, o se li comprarà el programari. Tampoc s'ha explicat a què es referixen
quan afirmen que s'ocuparan a tres persones.
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Quant als equips informàtics de gestió d'expedients, diu no tindre res a

objectar perquè es modernitza l'administració i, afirma, seria més ambiciós atés que
si es va a gastar eixe import pot ser un projecte de gestió general.

En relació amb l'estalvi i l'eficiència dels recursos hídrics afirma que EUPV
està per la gestió sostenible i, per tant, per estos projectes, afegint que també
valorarien  els projectes que avancen en l'aplicació de les energies netes.

Intervé el Sr. Fernández Bielsa, per part del Grup Socialista, i manifesta que
seria desitjable que hi haguera en els Plens més esmenes encaminades a millorar el
benestar dels ciutadans.

Destaca que els projectes que es realitzaran a Mislata amb el Pla d'Estímul a
l'Economia, o Pla Zapatero II,  tenen un import pròxim als quatre milions huit-cents
mil euros, que novament s’invertiran en esta ciutat, perquè l'any 2009 ja es van
invertir quasi 7.800.000€ amb el “Pla I” en projectes com ara el Centre de Dia,  la
urbanització del carrer Major i plaça Príncep d'Astúries, tractant-se de projectes reals
que el Govern d'Espanya ha aprovat perquè Mislata oferisca més servicis als seus
ciutadans i, sobretot, per a estimular l'economia i crear-ne ocupació.

Afirma que fa deu mesos o un any van poder comprovar com van anunciar a
so de bombo i platerets el “Pla Camps” quan, no obstant això, no hi ha cap projecte
iniciat, zero euros i zeros ocupacions creades. Afig que en dos plens s'han aprovat
projectes perquè la població d'esta ciutat compte  amb més i millors servicis i critica
que, no obstant això, el Partit Popular no haja fet res per a reactivar l'economia,
promovent inversions fantasmes que, en concret, a Mislata no existixen.

Respecte dels projectes que presenta el grup popular perquè finance el
Govern d'Espanya diu, en relació amb les ajudes socials, que és evident que en esta
conjuntura econòmica de crisi ha d'haver-hi una partida destinada a ajudes socials, i
li agradaria que la responsable de l'àrea garantira que no es reduirà ja que,
considera, no estaria bé que inclogueren dins del “Pla Zpatero” les ajudes socials i
després disminuïren el pressupost, afegint que és necessari invertir més perquè els
ciutadans compten amb majors servicis donada la situació actual.

Respecte de la utilització de l'energia solar diu que és interessant, com també
ho és l'estalvi energètic, atés que són mesures que afavorixen el medi ambient.

En relació amb les vivendes tutelades, afirma el Sr. Fernández Bielsa que no
és este el model del grup socialista. Critica l'equip de govern que ha demostrat la
seua incapacitat per a la defensa dels interessos dels ciutadans perquè eixe projecte
hauria de ser finançat per la Conselleria i, de moment, no han fet res per a exigir al
Govern autonòmic que invertisca a Mislata. Afig que considera correcte que s'ajude a
les persones amb necessitats especials però qualifica este projecte de “pegat”.
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Sobre  les obres de conservació dels col·legis públics diu que l'equip de

govern no hi ha invertit res en el seu manteniment, qualificant d'irresponsable el seu
tractament del teixit educatiu d'esta ciutat. Repetix que, també en este cas, es
demostra la seua palpable incapacitat per a exigir inversió en la ciutat per part de la
Generalitat.

Respecte del circuit d'educació viària i el carril bici que presenten, diu que el
grup socialista no està en contra de la realització d'esta obra que consideren
necessària i correcta, però en compte de fer un pegat de les característiques
proposades, els agradaria que el carril bici circumval·lara tota Mislata.

Respecte dels leds i les càmeres de control de trànsit diu que és un projecte
que no és prioritari, perquè mentre a Mislata no hi haja una residència per a la
tercera edat, una escola infantil municipal que permeta compaginar la vida familiar i
laboral, i altres infraestructures necessàries, alguns dels projectes presentats pel
grup popular podrien qualificar-se d'extravagants.

Continua dient que, per este motiu, han presentat esmenes sol·licitant la
retirada d'alguns projectes i substituir-los  per altres que consideren més necessaris
per a la ciutat. En este sentit, afig, fa menys d'un mes van proposar un Ple
extraordinari per a explicar el model de ciutat del grup socialista i la seua proposta
respecte del “Pla E-II”.

Afirma que el seu grup dóna suport a totes les energies renovables i per això
presenten una proposta d'energia solar fotovoltaica, que permetrà un estalvi
energètic i econòmic, protegiria el medi ambient i proporcionaria uns ingressos per a
l'Ajuntament de l'orde de seixanta mil euros anuals, per un període de vint-i-cinc
anys.

Demana que s'arregle definitivament el col·lector del carrer Pare Llansol per a
impedir més inundacions i males olors, considerant que és una prioritat perquè
suposa un problema a què no han donat solució, quan les inversions haurien de
destinar-se a solucionar els problemes de la gent.

Respecte de l'esmena que presenta el grup socialista per a cobrir les grades
del camp de futbol i la tanca del camp futbol-7, diu que es tracta d'una demanda
social que ha sigut sol·licitada reiteradament pels usuaris.

Sobre la proposta de rehabilitació del Pou del Quint, amb el propòsit de
convertir eixe entorn en una zona d'oci, diu que suposa una aposta per a rehabilitar
el patrimoni de la ciutat i la defensa de la seua cultura i història. Afig que este és el
sentit que va tindre la proposta del grup socialista  de declarar el Pou del Quint com
bé de rellevància local que va ser aprovada per unanimitat en Ple. Ara, diu, falta la
restauració real, que no consistix a llevar les reixes que són patrimoni històric de la
ciutat i  fer una reforma que, en realitat, no pot denominar-se com a tal.
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Prosseguix dient que la construcció d'una residència per a la tercera edat és

una necessitat en esta ciutat que  l'equip de govern nega sistemàticament,
demostrant la seua incapacitat  per a demanar al govern del Sr. Camps que
invertisca a Mislata, tant en la construcció de la mencionada residència, com en la
d'una escola infantil pública, amb ludoteca i menjador social, que és un altre dels

projectes que presenta el grup socialista. Afirma que coses importants per a esta
ciutat, com el centre de dia,  s'ha hagut de fer amb el “Pla Zapatero I”.

Destaca el Sr. Fernández Bielsa la importància del  projecte que presenta el
seu grup relatiu a dotar d'equipament esportiu l'Av. de la Pau que, diu, és una
demanda social dels veïns de la zona, atés que l'equip de govern no ha tingut mai la
voluntat  d'invertir en el dit equipament.

Finalitza dient que estos projectes presentats pel grup socialista arrepleguen
les demandes prioritàries que té esta ciutat, considerant que els projectes presentats
pel grup popular no són roïns però no són prioritaris i, afig, cada vegada que
presenten un nou projecte demostren que han perdut el nord i desconeixen quines
són les necessitats de la població perquè, diu, si ho saberen Mislata tindria
“escoleta”, residència per a la tercera edat i no patiria d'inundacions i males olors
cada vegada que plou, afirmant que este desconeixement és degut al fet que no ixen
al carrer, ni escolten les demandes dels veïns, ni donen participació a ningú, incloent-
hi els grups de l'oposició, demostrant que seguixen un model de fer política que no
val per a esta ciutat, perquè el que val és el diàleg, la participació i el consens, que
és el que el grup socialista va mantindre amb el conjunt de veïns de Mislata.

El grup socialista, afig, vol donar una nova oportunitat a l'equip de govern
perquè junts milloren esta ciutat amb projectes que augmenten el benestar de tots
els ciutadans i ciutadanes.

Intervé el Sr. García Aleixandre, portaveu del grup popular, i diu al Sr. García
de la Mota que ha pres per costum queixar-se en tots els plens que no té
documentació, o que no ha tingut temps per a estudiar-la, però, afig, ahir a les dotze
del matí va haver-hi una Junta de Portaveus i poc abans el grup socialista havia
presentat una esmena parcial als diferents punts que hui es debaten. En ella, afig, es
va comprometre a fer tot el que es puga per aportar els informes tècnics a esta
esmena, i és evident que en quatre hores els tècnics no poden elaborar informes
complets que aclarisquen tots els punts.

D'altra banda, prosseguix, el portaveu d'EUPV  ha plantejat el que opina de les
esmenes presentades pel grup socialista i entén que en gran part està en desacord i
ell, com a portaveu del grup popular, compartix bona part de les apreciacions
realitzades respecte d’elles. Afig que el grup socialista pretén que es canvien
projectes com la construcció del carril bici, la instal·lació de cambres per al control del
trànsit,  la construcció del circuit d'educació viària,  la senyalització del trànsit per
mitjà de senyals tipus led, el projecte d'estalvi i eficiència energètica de consum dels
recursos hídrics destinats al reg al parc de la Canaleta, així com l'ampliació del
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sistema de telegestió, per altres projectes que són la restauració del Pou del Quint,
per un import de 95.120€; per la instal·lació del col·lector d'aigües pluvials del carrer
Pare Llansol, per un import de 265.000€, projecte que, diu, desconeix en què
consistix i espera que en la segona intervenció del grup socialista aclarisca en què
consistix eixa reinstal·lació del col·lector perquè, afig, ha preguntat en l'oficina tècnica
i té el coneixement que les obres que cal fer són altres, com també sap que el Sr.
Merenciano Benavent ha tingut una reunió amb l'arquitecte municipal en relació amb
el carrer Pare Llansol.

Continua dient que un altre dels projectes que el grup socialista presenta
tracta de cobrir les grades del camp de futbol i tanca del recinte de futbol-7, per un
import de 292.347€. Explica el portaveu del grup popular que, com va anunciar en el
passat Ple, les obres en el camp de futbol-7 s’iniciaran ja i tenen com a objectiu
proporcionar major comoditat i visió als usuaris, però, afig, no entén com es preferix
canviar projectes com el de construcció d'un carril bici o d'un circuit d'educació viària
que evite futurs accidents de trànsit, considerant-los menys prioritaris que posar
lones al camp de futbol perquè els espectadors no s’hi mullen quan ploga.

Prosseguix dient, respecte del projecte d'energia solar fotovoltaica, per un
import de 480,000€, que hi ha un informe del tècnic que qüestiona el fet que
l'Ajuntament puga ingressar 60.000€ anualment, i desconeix si, amb diners de
tercers, es poden fer negocis, per la qual cosa caldria explicar bé si l'energia sobrant
que pot generar-se amb diners d'una subvenció es pot vendre.

Manifesta que el projecte relacionat amb la restauració del Pou del Quint, per
un import de 95.120€, pareix consistir a posar les reixes que hi havia i no s'han tirat i
les teules que hi havia que no s'han trobat. Afig que l'informe del cap de Contractació
referit a esta qüestió és clar i qüestiona que es puga invertir diners del Pla E-I en este
edifici atés que no està catalogat, que és una de les documentacions que
demanarien a l'Ajuntament.

Prosseguix dient que el seu grup entén que les propostes que presenten són
necessàries per a la ciutat i interessants per als ciutadans. Afig que els 24 projectes
que aporten es poden englobar en cinc grans blocs. El primer d'ells, modernització
de l'Administració per un import de 241.000€, aclarint al Sr. García de la Mota que no
es tracta únicament de la confecció de nòmines, sinó de recursos humans i
programes, afegint que, quan es desenvolupe el projecte, tindrà tota la informació
sobre el seu contingut.

El segon bloc, diu, és el d'acció social i suposa una quantitat de 947.000€.

El tercer bloc, assenyala, d'educació, esport i joventut, arreplega els vestidors
de la piscina coberta, educació viària, carril bici, obres de conservació i manteniment
de col·legis, suposa un import d'1.757.369,59€.

Manifesta que en este apartat el grup socialista ha manifestat que li agradaria
que el carril bici fóra un projecte integral de circuit per a tota la ciutat i, afig, també a
ell li agradaria si es comptara amb els suficients recursos per a això, i si l'ample de



                  Secretaría                                            10
les voreres ho permete, la qual cosa seria possible si s'estiguera planificant una nova
ciutat. Afig que el carril bici que proposen es connectarà amb el de València  i
pregunta si no és prioritari este projecte quan s'està defenent el concepte  de ciutats
sostenibles  i de menor contaminació.

Respecte de les obres de conservació i manteniment de col·legis diu que
estes qüestions són responsabilitat municipal. A allò que s'ha manifestat pel Sr.
Fernández Bielsa en relació amb este punt, diu que l'Ajuntament des del 2001, any
en què va assumir el govern municipal el grup popular, ha gastat més de tres-cents
milions de les antigues pessetes per estos conceptes.

El següent bloc, prosseguix, tracta d'estalvi hídric i energètic, arreplegant el
reg del parc de la Canaleta, diverses lluminàries, parcs del municipi, senyalització per
mitjà de leds que suposen estalvi energètic, recordant que l'actual ministre d'indústria
és el primer  que va proposar estes inversions, abastiment d'aigua del pou del parc
de la Canaleta a la piscina coberta, la qual cosa suposarà un important estalvi
d'aigua potable i no pagar a la companyia la instal·lació de sistemes automàtics
d'encesa de llums a fi de no malgastar energia, igual que la instal·lació fototérmica en
vestuaris de camp de futbol i piscina coberta, a fi que l'aigua es calfe per energia
solar.

Finalment, diu, en el bloc cinc es contemplen les càmeres de control de trànsit,
explica que amb açò parla de seguretat viària, que entén que és un servici que s'ha
de prestar al ciutadà. En este sentit, afig, està fet el 70% i l'única cosa que falta és
posar els visors perquè la policia puga controlar el trànsit i facilitar la circulació.

Respecte de la senyalització de trànsit per mitjà de senyals tipus led diu que
s'establiran principalment en les entrades i eixides de col·legis, regulades per Policia
Local, i augmentaran la seguretat dels xiquets i de les xiquetes. Afig que la
senyalització per leds és millor i més segura en un semàfor que si es fa per mitjà de
peretes normals.

Afirma que els projectes presentats pel seu grup arrepleguen l'essència de
l'Orde Ministerial i la proposta ha sigut del president de Govern i, diu, entre altres
coses, que el finançament està dirigit prioritàriament cap als projectes que tinguen
com a característica prendre en consideració la perspectiva del model sostenible en
els seus vessants mediambientals, d'ocupació, de suport a la investigació, al
desenvolupament tecnològic i la innovació econòmica i social. Afig que estos
projectes s'ajusten a la filosofia de l'Orde i no està d'acord amb les esmenes
proposades pel grup socialista perquè, en alguns casos, no s'ajusten a eixa filosofia.

Finalitza dient que no aprovaran les esmenes perquè consideren que les
obres que es pretenen canviar no són luxes, sinó necessàries en opinió del grup
popular. Espera, afig, que donen suport a la proposta de l'equip de govern
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En la seua segona intervenció, el Sr. García de la Mota afirma que moltes

vegades no es tracta de presentar un nombre més gran d'esmenes perquè això, per
si mateix, no millora la gestió però, afig, està clar que el grup popular no desitja
atendre les peticions que realitza l'oposició i, com va advertir en el passat Ple, ell
considerava que era una oportunitat per a tindre en compte altres projectes, poder-

los discutir i intentar aconseguir el consens, més tenint en compte que el portaveu
del grup popular sempre es queixa que l'oposició no presenta alternatives.

Prosseguix dient que el que li agradaria no és que hi haguera un altre Pla
Zapatero sinó que canviara la Llei i els ajuntaments adquiriren majors competències,
de manera que l'1 de gener pogueren saber de quants diners disposaran per a
confeccionar el seu pressupost, sense haver de dependre del clientelisme ni de les
amistats. Afig que açò seria el desitjable, però donant major participació als
ciutadans i confeccionant uns pressupostos participatius.

Afirma que es queixa quan li resulta necessari, perquè no se li pot dir que no
assistisca a les comissions o no llija  els informes i la documentació. Afig que alguns
dels projectes presentats compten amb una informació excessivament concisa, així,
diu, si es parla d'adquisició d'equipament per a confecció de nòmines li resulta
necessari referir-se al contracte existent en l'actualitat. Afig que no entén, si s'està
invertint tant en programes informàtics, com s'ha deixat anar a una de les persones
més eficients en este sentit.

Continua dient, en relació amb la rehabilitació del Pou del Quint, que hi ha un
projecte aprovat que és el museu etnològic, i pregunta si l'esmena presentada pel
grup socialista pretén que el Pou es convertisca en museu etnogràfic, atés que
ambdós conceptes són diferents, si és així, afirma, el pressupost no és desgavellat
perquè no es tracta només de posar unes reixes, sinó de rehabilitar tot l'interior de
l'edifici.

Manifesta, en relació amb els sistemes de transmissions, que estan
relacionats amb l’“apagada digital” i haurien d'explicar en què consistirà eixa
reestructuració, i en quins equips s’invertiran eixos diners.

Considera que les esmenes presentades pel grup socialista sí que complixen
els requisits establits en l'Orde Ministerial, encara que una altra cosa és què es
considera prioritari.

Finalitza afirmant que considera equivocada la forma en què l'equip de govern
ha presentat els seus projectes, aplicant la majoria absoluta sense tindre en compte
les propostes realitzades per l'oposició, en concret, diu, les presentades per EUPV
sobre l'escola infantil i el menjador social, per la qual cosa, anuncia, votarà en contra.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i diu que resulta evident que el grup
socialista no compartix el mateix model de ciutat que l'equip de govern, que ha
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demostrat al llarg de l'última legislatura quin és el seu: augmentar els impostos i
malgastar.

Repetix que no estan en contra dels projectes que s'han presentat, però
consideren que alguns no són prioritaris per a una ciutat com Mislata que patix greus
deficiències en servicis, atenció als xiquets, atenció a les persones majors, etc.

Entre els projectes que considera més prioritaris destaca l’“escoleta” infantil i
la residència, que són demandes de la població i que l'equip de govern no ha atés i,
no obstant això, el que sí que ha fet és apujar els impostos als ciutadans.

Explica que el projecte del col·lector del carrer Pare Llansol està molt clar i
tracta de solucionar el problema de les inundacions i les males olors de la zona,
compromís que va adquirir en el seu dia el grup popular i està encara per complir.

Respecte del projecte del Pou del Quint diu que es tracta de fer cas de
l'informe del Consell Valencià de Cultura que, entre altres coses, parla de solucionar
la situació lamentable en què es troba l'edifici. Afig que el tècnic municipal no ha
tingut en compte este document que instava a l'Ajuntament perquè declarara el Pou
com a museu etnogràfic. Per això diu, en resposta al Sr. García de la Mota, el
projecte presentat pel grup socialista arreplega esta reivindicació que el Pou  es
rehabilite i es convertisca en un museu etnogràfic com a referent de la cultura i de la
història de la ciutat.

Sobre les grades del camp de futbol i el tancament del camp de futbol-7, diu
que, segons pareix, els regidors del grup popular s'acosten poc a ells, ja que no
coneixen les reivindicacions dels usuaris.

En relació amb les vivendes tutelades, repetix que este no és el projecte del
grup socialista, sinó el d'una residència per a persones discapacitades que el grup
popular va prometre fa molts anys i encara no ha fet, afegint que no cal que es faça
amb inversió municipal, sinó exigint-li la seua construcció a la Generalitat Valenciana,
com haurien d'exigir, igualment, una escola infantil.

Manifesta, en relació amb els col·legis, que l'equip de govern pareix no
conéixer el lamentable estat en què es troben i, almenys, diu, haurien d'atendre els
informes d'alguns centres que fan una àmplia relació de deficiències.

Pregunta que estalvi energètic suposa la instal·lació de leds “decoratius” al
carrer Major.

Afirma que al seu grup els pareixen encertades algunes de les propostes
presentades, els encantaria que Mislata comptara amb un carril bici, encara que no a
mitges, sinó que envolte tota la població. Critica que no hagen fet un projecte per a
saber on es podria fer i, si ho han fet, que no ho hagen ensenyat.
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Finalitza repetint que el seu grup no està en contra de les qüestions que

plantegen perquè són projectes fonamentats en l'estalvi energètic i la vida saludable
però, afirma,  moltes de les propostes són només “pegats” per a la ciutat, per la qual
cosa sol·licita que reconsideren les propostes formulades pel seu grup, demanant, en
el cas que hi haja un “Pla Zapatero-III”, l'oportunitat d'intervindre en benefici de la
ciutat. Afig que l'equip de govern no es reunix ni amb les associacions veïnals, quan

és fonamental la participació de la ciutadania perquè manifesten quines propostes
consideren prioritàries.

Intervé el Sr. alcalde per a contestar, en relació amb estes últimes afirmacions,
que s'han reunit amb els veïns, en primer lloc, perquè ells realitzaren les seues
propostes i, en segon lloc, per a fer-los coneixedors de les propostes del grup
popular.

Afirma que, de les peticions realitzades per la Coordinadora de Veïns, que
reunix a totes les associacions veïnals del municipi, algunes s'han arreplegat i van en
este Ple;  altres no eren susceptibles de fer-se amb este Pla i, finalment, les altres es
faran amb fons municipals.

Per això, diu, no se'ls pot acusar de no parlar amb els veïns perquè no és cert
i demostra que ha parlat sense saber què està dient.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu al Sr. Fernández Bielsa que no
pot saber si es reunixen o no amb els veïns, per la qual cosa li agradaria que no
diguera les coses amb lleugeresa.

Diu al Sr. García de la Mota, en relació amb la seua afirmació que donen la
informació abans a la premsa que als grups polítics, que procura tindre molta cura en
este tema, per la qual cosa una vegada distribuïda la documentació de la comissió
d'Interior, l'endemà  es va entregar als mitjans de comunicació. Afig que este costum
també el té el portaveu d'EUPV que, en una comissió d'Urbanisme, va fer una
pregunta relativa a uns magatzems, i ja havia eixit en premsa sense saber quina
seria la resposta, però estes, diu, són les regles del joc i no les critica.

Dirigint-se al Sr. Fernández Bielsa diu que en la seua segona intervenció s'ha
limitat a exalçar les bondats de les esmenes del grup socialista i, per això, ha
d'insistir en si està disposat a eliminar el carril bici, la creació d'un circuit d'educació
viària, la senyalització de trànsit per mitjà de senyals tipus led per a seguretat dels
xiquets i xiquetes de la població, el projecte d'estalvi i eficiència dels recursos hídrics
per al reg en el parc de la Canaleta, considerant que són luxes i que no és prioritari
per a la ciutat, així com en si és més important una obra, la instal·lació del col·lector
d'aigües pluvials, que no ha dit en què consistix, perquè només ha afirmat que en els
últims deu anys es produïxen inundacions cosa que, diu, no és certa. Afig que les
afirmacions del Sr. Fernández Bielsa només pretenen captar vots.
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Continua explicant que, per a evitar problemes en circumstàncies de

normalitat de pluges, el que es coneix com “gota freda”, es faran una sèrie d'obres ,
com la  instal·lació d'una arenera prèvia al passant de la Séquia de Favara,
instal·lació d'un interceptor d'aigües residuals previ a l'arenera del col·lector de 1200
del carrer Pare Llansol i altres, tendents a evitar problemes d'inundacions. Afig  que
estes obres ja estan incloses en els PPO que es paguen a mitges entre l'Ajuntament
i la Diputació.

Quant a la restauració del Pou de Quint, afirma que el que ha dit és que cal
reunir una sèrie de condicions per a sol·licitar el finançament de l'obra, i la
restauració d'un bé que encara no està catalogat no es pot demanar, atés que és un
dels primers requisits que exigiran.

Repetix que no es pot entendre que consideren més  prioritari cobrir les
grades del camp de futbol que fer un centre d'educació viària perquè, respecte del
camp del futbol-7, ja li ha anunciat que s’iniciaran les obres que no ascendixen a més
de quaranta mil euros, mentre que en l'esmena del grup socialista es parla de
292.000€. Afirma que, efectivament, tenen prioritats diferents i distints models de
ciutat.

Quant a l'energia solar fotovoltaica repetix els seus dubtes en relació amb la
possibilitat de fer inversions que proporcionen posteriors ingressos amb diners de
tercers, una altra cosa seria, afig, que tota l'energia fora reutilitzable en instal·lacions
de Mislata.

Afirma que és difícil que govern i oposició estiguen d'acord al cent per cent,
afegint que si per al grup socialista és més important que els xiquets no es mullen
quan van al camp de futbol que adquirisquen educació viària en unes instal·lacions
adequades, afegint que es compte actualment amb el millor director de Trànsit, i és
del Govern Socialista, que hi ha hagut en tots els temps, perquè ha sigut capaç
d'aplicar unes polítiques que han reduït notablement la mortalitat en les carreteres
espanyoles, la qual cosa fa que, per a ell, siga el polític amb més vàlua que ha tingut
este Govern.

Finalitza dient que, per això, la proposta de llevar este projecte per a posar
lones en el camp de futbol seria poc entendible per als ciutadans de Mislata.

Conclòs el debat, se sotmeten a votació, en primer lloc, les esmenes
presentades pel Grup Socialista, que són rebutjades en virtut de les votacions
següents:

- Esmena 1.193-1.230: deu vots en contra (Grup Popular), nou vots a favor
(Grup Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV).

- Esmena 1.194: deu vots en contra (Grup Popular), nou vots a favor (Grup
Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV).
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- Esmena 1.195: deu vots en contra (Grup Popular), nou vots a favor (Grup

Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV).
 - Esmena 1.196: deu vots en contra (Grup Popular), nou vots a favor (Grup

Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV).
- Esmena 1.198-1.378: deu vots en contra (Grup Popular), nou vots a favor

(Grup Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV).

A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i el Ple de l'Ajuntament
per deu vots a favor (Grup Popular), nou abstencions (Grup Socialista) i un vot en
contra (Grup Mixt-EUPV), va adoptar l'acord següent:

Considerant que el passat 27 d'octubre del 2009 es va publicar en el Boletín
Oficial del Estado el reial decret llei 13/2009, de 26 d'octubre, pel qual es crea el Fons
Estatal per a l'Ocupació i la Sostenibilitat Local.

Considerant que a l'empara de l'esmentada convocatòria, i atenent a l'import
de la dotació assignada a l'Ajuntament de Mislata no vinculada a gasto social
(3.780.997,00 euros, IVA inclòs), s'han redactat, d'acord amb la normativa de
desplegament regulador de la mateixa convocatòria, les memòries explicatives
individualitzades que corresponen a projectes d'inversió i actuacions finançables a
càrrec del Fons d'entre les enumerades en l'article 2, apartat 1, del citat Reial
Decret Llei, i que no es troben previstos en el pressupost d'este Ajuntament per a
l'any 2009 ni el pressupost de 2010.

Vist que s'han redactat les memòries explicatives que concreten el destí dels
gastos corrents vinculats a programes d'actuació en l'àmbit social a què es referix
l'article 2, apartat 2, del citat reial decret llei i atenent a l'import màxim de la dotació
assignada a este Ajuntament per tal concepte (947.618,00 euros, IVA inclòs).

Considerant que, en aplicació de l'article 12 [incís c)] del mateix cos legal,
correspon al Ple de la corporació l'atribució d'aprovar la realització de les inversions
projectades i el gasto social finançables a càrrec del Fons.

Vist l'informe del cap del Servici de Contractació, de data 20 de gener de
2010.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 20 de gener de 2020.

S'acorda:

Primer.

Aprovar la realització dels projectes d'inversió i actuacions finançables a
càrrec del Fons d'entre les enumerades en l'article 2, apartat 1, del reial decret llei
13/2009, de 26 d'octubre, i que es concreten en l'annex 1 de la present proposta
d'acord.

Segon.
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Aprovar els programes d'actuació referents a gasto social finançables a

càrrec del Fons Estatal per a l'Ocupació i Sostenibilitat Local, creat pel Reial Decret
Llei 13/2009, de 26 d'octubre, i que es concreten en l'annex 2 de la present
proposta d'acord.

Tercer.

En coherència amb allò que s'ha acordat en el punt anterior, procedisca's a
tramitar la corresponent sol·licitud de finançament de cada projecte d'inversió i
programa d'actuació social per via telemàtica i d'acord amb les determinacions

específiques que assenyala la Resolució de 2 de novembre del 2009, de la
Secretaria d'Estat de Cooperació Territorial, per la qual s'aprova el model per a la
presentació de sol·licituds i les condicions per a la tramitació dels recursos alliberats
a càrrec del Fons Estatal per a l'Ocupació i Sostenibilitat Local, creat pel reial decret
llei 13/2009, de 26 d'octubre.

Quart.

Facultar a l'Alcaldia perquè impulse i dirigisca qualssevol actuacions que
resultaren precises per a l'execució del present acord.

Quint:

Assumir el compromís de no inclusió en el Pressupost municipal per a l'any
2010, dels projectes d'inversió i actuacions finançables a càrrec del Fons d'Ocupació
i Sostenibilitat Local, d'entre les enumerades en l'article 2, apartat 2 del Reial Decret
Llei 13/2009, de 26 d'octubre, i que es concreta en l'annex 1.

ANNEX 1

(Inversions i actuacions no vinculats a gasto social projectades a càrrec del
Fons d'Ocupació i Sostenibilitat Local)

DENOMINACIÓ IMPORT EUROS (IVA INCLÒS)
Rehabilitació del Centre Jove Túria 116.883,82
Obres de conservació i manteniment dels 300.000,00
col·legis públics Almassil, Ausiàs March, El
Cid, Amadeo Tortajada, Jaume I, Gregorio
Maians i AU.
Construcció carril bici entre l'extrem oest de 336.921,92
l'Av. Gregorio Gea i el parc de la Canaleta.
Projecte d'estalvi i eficiència energètica del 123.243,87
consum dels recursos hídrics destinats al reg
existent en el parc de la Canaleta, així com
l'ampliació del sistema de telegestió.
Projecte d'estalvi i eficiència energètica del 96.294,38
consum dels recursos hídrics per mitjà de
l'ampliació de la xarxa de reg per telegestió en
diverses zones verdes del municipi.
Construcció de circuit d'educació viària. 502.914,53
Construcció de vestidors en piscina coberta 500.649,32
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Fase II.
Construcció de dos vivendes tutelades. 560.879,80
Adquisició d'equips i programes informàtics per 149.552,96
a la gestió d'expedients de les distintes àrees
de l'Ajuntament de Mislata.
Adquisició d'equips i programes informàtics per 92.483,45
a la gestió de nòmines i recursos humans de
l'Ajuntament de Mislata.
Senyalització de trànsit per mitjà de senyals 176.400,00
tipus led.
Estalvi i gestió de recursos hídrics xarxa 70.000,00
d'abastiment d'aigua per a la piscina coberta
des del pou municipal
Estalvi i eficiència energètica: substitució de 41.020,56
leds semafòrics.
Instal·lació de càmeres per al control de trànsit. 67.000,00
Equipament sistema radiotransmissió. 184.150,45
Estalvi i eficiència energètica: millora 34.800,00
enllumenat parc l’Almassil per un altre més
eficient.
Estalvi energètic: instal·lació de leds de 18.000,00
diverses potències i sistemes.
Estalvi i eficiència en la gestió de recursos 45.980,70
hídrics: instal·lació sistemes d'estalvi de
consum d'aigua.
Estalvi i eficiència energètica: instal·lació 63.510,00
sistema automàtica encesa de llums.
Estalvi i eficiència energètica: instal·lació 58.839,84
fototèrmica en vestuaris del camp de futbol.
Estalvi i eficiència energètica: instal·lació 241.471,40
fototèrmica en piscina coberta.

ANNEX 2

(Programes d'actuacions vinculades a gasto social projectades amb
Càrrec al Fons d'Ocupació i Sostenibilitat Local)

DENOMINACIÓ IIMPORTE EUROS (IVA INCLÒS)
Ajuda per a ús de vivenda i alimentació 364.959,96
Programa de beques per a escoles infantils i 284.000,00
menjadors escolars de centres públics
concertats.
Servicis d'ajuda polivalent a domicili 233.658,04
Intervenció educativa amb menors   65.000,00
adolescents.

3. MOCIÓ  DEL GRUP POPULAR SOBRE NO DISCRIMINACIÓ PER
SOROLL DE L'AEROPORT DE MANISES.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció presentada pel Grup Popular,
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sobre no discriminació per soroll de l'aeroport de Manises, així com de les esmenes
parcials presentades per EUPV, i una altra a la totalitat presentada pel Grup Popular.

El Sr. secretari explica que les esmenes a la totalitat es voten abans que les
esmenes parcials i, si fóra aprovada l'esmena a la totalitat, no hi hauria lloc a la
votació de l'esmena parcial, segons establix el Reglament Orgànic.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, i diu que en Junta de Portaveus es va
comentar que s'anava a modificar la present moció, presentant una altra que era més
sintètica i en què els dos grups estaven d'acord.

Considera que la moció té un defecte de forma i hauria de refer-se, ja que en
ella es diu: “Com a municipi afectat per la problemàtica del soroll de l'aeroport de
Manises i per tot l'anteriorment citat, el Ple, a proposta de tots els grups polítics
municipals (Partit Popular, Partit Socialista Obrer Espanyol-Progressistes de Manises
i Esquerra Unida)”.

Assenyala que l'esmena que ell ha presentat a la moció presentada el 23 de
desembre, és a dir, la primera moció, es tractava d'una inclusió, atés que s'estava
d'acord en l'objectiu final, del paràgraf següent: “Dos mandats corporatius fa que el
grup municipal portava a Ple una moció sobre la seguretat i la contaminació acústica
dels avions que creuaven el nostre casc urbà a una baixa altura notablement
perillosa.

La moció alertava que els vols aeris no complien la trajectòria i es desviaven
del corredor del riu. I aportava les dades que el llavors portaveu del Grup d'EUPV a
les Corts, Juan Ribó, havia denunciat a les Corts Valencianes. València i altres
localitats, entorn a l'aeroport ja s'ha mobilitzat seriosament i arriben les denúncies a
les institucions pertinents (AENA, Ministeri de Foment...).

A l'inici d'esta nova legislatura es va aprovar la moció presentada pel Grup
Municipal d'EUPV, encara que poc o res ha canviat i els problemes de contaminació
acústica provocats pel transport aeri seguixen incrementant-se.

La moció aprovada es va remetre al Ministeri de Foment, com s'indicava en la
proposta d'acords al punt primer. De la mateixa manera, en l'apartat segon dels
acords es demanava al govern espanyol que modificara la Llei del Soroll, perquè
permeta -igual que existix en altres països de la Unió Europea-crear una taxa
destinada a cobrir els gastos d'ajuda al veïnat afectat pel soroll i la contaminació
provocada pels avions i la proximitat a l'aeroport. Taxa que satisfarien les
companyies explotadores d'aeronaus en funció d'una sèrie de paràmetres com són la
massa de l'aeronau, el grup acústic de l'aeronau i l'hora d'envol. La quantitat de la
taxa es destina, segons les condicions fixades per un Decret del Consell d'Estat
Espanyol, d'acord amb la Generalitat i els ajuntaments afectats.

Amb l'aprovació d'esta moció es demanava al Govern d'Espanya que exigira
al Ministeri de Foment i a AENA que prohibira el vol de les aeronaus per damunt de
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la població de Mislata i fora de l'espai delimitat d'entrada a les capçaleres de pista de
l'aeroport de Manises.

Cap de les nostres peticions com a veïns i veïnes de Mislata han sigut ateses i
atés que som afectats directament per la problemàtica del soroll i la seguretat per les
contínues violacions de l'espai aeri per part de les aeronaus amb destinació a
l'aeroport de Manises, basant-se en l'anteriorment citat, es proposa al Ple l'adopció
del següent...”.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que va creure que, igual que en
altres ajuntaments de la comarca, havia de prendre's un acord de tots els grups
polítics en entendre que es tractava d'una moció a què s'havien fet les modificacions
pertinents perquè no fóra agressiva cap al Govern d'Espanya, però sí reivindicativa
en el sentit que es tinguera en compte el soroll tan molest que patien poblacions, no
tant Mislata,  com Xirivella, Alaquàs, Aldaia i Quart de Poblet.

Basant-se en el dit acord, prosseguix, entenia que la moció era de tots els
grups polítics municipals sobre sol·licitud al Govern de la nació de no discriminació
dels valencians afectats pel soroll de l'aeroport de Manises.

Continua dient que, efectivament, hi ha un error en l'últim paràgraf anterior a
l'acord proposat, tal com ha manifestat el Sr. García de la Mota, i demana al Sr.
secretari  que siga corregit en l'acta.

En relació amb l'esmena presentada per EUPV, diu al Sr. García de la Mota
que el que esta vol patentitzar és el treball realitzat pel seu grup en este tema però,
afig, també ho ha fet el grup socialista i el grup popular, per la qual cosa considera
que no és una qüestió de posar-se medalles sinó d'adoptar un acord.

Explica que eixe últim paràgraf  que ha de corregir-se quedarà de la manera
següent: “Com a municipi afectat..... el Ple acorda:”

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, i diu que es tracta d'un tema que des
de fa molt de temps preocupa a EUPV,  que ho ha discutit i ha fet mocions i
propostes, insistint l'equip de govern que s'havia de formar part de les comissions de
treball que convocaria AENA.

Per això, diu, quan es fa una moció que afecta principalment una part de
Mislata, que és l'Av. de la Pau, perquè a Xirivella li afecta menys, és necessari parlar
d'esta ciutat i del que s'ha fet. Afig que la moció ha de reflectir la realitat del que este
Ajuntament ha estat fent.

Afirma que s'ha avançat des que els ajuntaments afectats formen part de la
comissió forçant AENA que prenga posicions i rectifique.



                  Secretaría                                            20
Explica que va acceptar l'esmena del grup popular perquè fora una moció de

consens, per la qual cosa no entén el rebuig que aparega reflectida en la moció una
part del treball realitzat en relació amb l'aeroport i el soroll, afegint que el que sí que
entén és l'acord a què han arribat el grup popular i el socialista, eliminant de l'anterior
moció el relatiu al Govern del Sr. Zapatero, perquè hi ha una Proposició de Llei a què
Esquerra Unida ha presentat una esmena a la totalitat, iniciatives i esmenes parcials,
recordant que el que proposa és subordinar els drets dels ciutadans als interessos
econòmics dels aeroports, mentres que Esquerra Unida proposa que la ciutadania
prenga part de les decisions que s'adopten.

Continua dient que fa uns dies va aparéixer una notícia en premsa en què es
deia que el Govern està pensant a parar-li els peus al Tribunal Suprem perquè hi ha
una sentència que afavorix els veïns de Santo Domingo d'Algete, afectats pel soroll.

Prosseguix dient que Esquerra Unida no ha volgut insistir i han acceptat
alguna modificació però no renunciar a la història del tema, afegint que el grup
socialista i popular han arribat a un acord en què deixen EUPV fora.

Afirma que no pot defendre una moció en què no es parla de Mislata i, a més,
es presenta amb errors, eliminat paràgrafs que considera significatius com el
següent: “L'aeroport de Manises ha experimentat un espectacular creixement,
superant inclús les previsions del Ministeri de Foment. Amb les últimes ampliacions
anunciades, l'aeroport valencià previsiblement absorbirà un volum superior als 9'5
milions de passatgers anuals.”, la qual cosa comporta, diu, contaminació acústica.

També s'ha eliminat de la moció el següent paràgraf que deia: “Per tant,
prenent en consideració el creixement experimentat per l'aeroport de Manises,
l'actuació del Govern Central resulta del tot discriminatòria per als valencians els que,
a l'empara de la Constitució, tenen els mateixos drets, amb independència del lloc on
residisca”

Continua dient que igualment s'ha eliminat el paràgraf que fa referència que
“el ministre de Foment, José Blanco, pretén amb este Projecte de Llei protegir els
interessos d'AENA enfront de l'al·luvió de demandes de veïns afectats, que té com a
precedent la recent sentència condemnatòria del Tribunal Suprem referida al cas
dels veïns d'una urbanització d'Algete, a Madrid”.

Afirma que el resultat és producte del bipartidisme i, afig, considera que quan
el Govern no actua correctament, com en este cas, ha de dir-se i no renunciar a la
seua crítica.

Intervé el Sr. Merenciano Benavent i diu que el posicionament dels grups
popular i socialista ha sigut arribar a un acord i tractar d'exigir al Govern d'Espanya
que els veïns de les seues poblacions puguen estar en les mateixes condicions que
altres veïns d'Espanya en relació amb este tema, per la qual cosa no entén que siga
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més important criticar al Sr. Zapatero o al ministre de Foment que defendre els
interessos dels veïns de Mislata.

Prosseguix dient al Sr. García de la Mota que el grup socialista també ha
treballat en altres fòrums, i han estat lluitat i intentant convéncer altres companys
d'organització a fi que la postura de tots els socialistes valencians fóra exigir al
Govern del Sr. Rodríguez Zapatero que València estiguera en les mateixes
condicions.

Per això, afig, el grup socialista pot posicionar-se juntament amb el grup
popular, ja que es tracta de defendre els interessos dels veïns de Mislata i de tots els
valencians.

Prosseguix dient que, efectivament, l'Av. de la Pau és la zona més afectada,
com ha dit el Sr. García de la Mota, inclús més que Xirivella com ho demostren els
nivells de sorolls arreplegats.

Finalitza manifestant que cal felicitar-se per haver arribat a un consens amb el
grup popular a fi de defendre els interessos de Mislata.

Intervé el Sr. García Aleixandre, i diu que és necessari aclarir que quan s'ha
referit a Xirivella incloïa l'Av. de la Pau, afegint que és una població que coneix bé,
atés que va nàixer allí, i esta Av. està ubicada a Xirivella en termes generals encara
que, quan es definixen els termes territorials, forme part del municipi de Mislata.

Intervé la Sra. Rodrigo Carreras, i diu que quan es porta esta moció a la
comissió d'Interior el mes de desembre i es proposa una moció presentada per tots
els grups polítics hi ha, efectivament, una alternativa proposada per Esquerra Unida.

Prosseguix dient que si calguera fer una relació del treball fet, és cert que fa
dos anys EUPV va presentar una moció i això deixa constància d'eixe treball
realitzat, afegint que s'ha tractat d'arribar a un consens perquè es tracta d'un
problema que afecta molts ciutadans de Mislata, especialment els veïns de l'Av. de la
Pau, que són mislaters, afegint que el grau d'afecció és molt important i es podrien
proporcionar moltes dades proporcionades per experts.

Continua dient que es pretén el consens perquè no es vol aprofitar
políticament este viatge, perquè si haguera sigut així el grup popular haguera
mantingut la moció que va portar al desembre a la comissió, criticant el Govern i a
qui intente portar endavant el projecte de Llei, però, afirma, no és este el sentit de la
moció, sinó el de portar avant el consens de tots els grups polítics i dels veïns
afectats.

Explica que han mantingut cinc reunions amb AENA, a més d'instal·lar
sonòmetres per a realitzar mesuraments acústics amb el consens dels veïns de l'Av.
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de la Pau, amb els que han mantingut diverses conversacions, tot això, diu, per a
millorar el coneixement de la situació, encara que ja hi havia un mapa desenvolupat
de l'empremta acústica amb la seua afecció per al municipi de Mislata i la seua
aplicació.

Continua dient que es proposa una moció consensuada per tots els grups
polítics perquè arribe amb força al Govern de la nació en benefici dels veïns de
Mislata, perquè la intenció d'aprofitar-la políticament no beneficia els ciutadans,
sobretot aquells que patixen moltes vegades més de 90 decibels durant el dia i la nit.

En la seua segona intervenció, diu el Sr. García de la Mota que l'esmena que
presenta EUPV és referent a l'exposició de motius i no a l'acord, atés que tots
defenen el mateix i fan la mateixa petició al Govern d'Espanya.

Repetix que en la primera moció presentada hi havia una esmena d'addició i,
després, s'ha modificat i retallat la moció perquè han arribat a un acord i el seu propi
grup a Xirivella potser ha pensat que, com està governant juntament amb els
socialistes, podria generar-se algun problema a l'hora d'arribar a acords de govern,
però, diu, ell està parlant dels interessos de Mislata, que defén amb la mateixa
intensitat que ho pot fer el grup socialista.

No pretén, afig, lluir-se amb este tema ni deixar constància que EUPV ha
treballat molt, cosa que ja sap molta gent, així com també saben com el seu grup
presenta les mocions i com volen que l'exposició de motius de les mateixes s'ajuste a
la realitat.

En relació amb el que ha manifestat la Sra. Rodrigo Carreras diu que si hi ha
hagut cinc reunions li falten dos actes, així com si s'han posat els sonòmetres i s'han
fet els mesuraments li falta la seua situació i el resultat dels mesuraments, ja que van
adquirir el compromís de facilitar-li-los als grups.

Afirma que no votarà en contra de la moció, perquè està d'acord amb la petició
que es fa al Govern però, afig, no pot estar d'acord amb l'exposició de motius perquè
hi ha una realitat que es vol disfressar.

En el seu segon torn el Sr. Merenciano Benavent recorda al Sr. García de la
Mota quantes mocions institucionals s'han acordat pels grups polítics davall d’estos
mateixos criteris, a fi que tots ells se sentiren identificats en conjunt amb tota la
moció i açò, diu, ho ha fet EUPV en moltes ocasions. Afig que es tractava que cap
grup se sentira ferit pel contingut de la moció, i el grup socialista sí ho estava perquè
es deia que es marginaven els valencians, cosa que no era veritat, atés que afecta
molts ciutadans en les poblacions de les quals hi ha aeroport.

Afirma que l'important en la moció és l'acord i tots han de lluitar per a defendre
els interessos dels veïns de Mislata en este tema i, afig, no sols Esquerra Unida ho
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ha aprovat a Xirivella perquè està governant, sinó també a Manises i allí està en
l'oposició pel que, diu, no està clara quina és la posició del seu grup.

Finalitza anunciant el vot favorable del seu grup.

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i afirma que el sentit de la moció ha
quedat prou clar, recalcant que els perjudicats amb este projecte de llei serien,
excepte Madrid, Barcelona i Palma de Mallorca, tots els aeroports d'Espanya i,
conseqüentment, tots els veïns que estiguen en poblacions pròximes.

Considera que el consens és prou important com per a renunciar a altres
asseveracions de la moció, i  diu al Sr. García de la Mota que creu que s'equivoca i
que encara té l'oportunitat d'aprovar la moció perquè siga aprovada per unanimitat,
com s'ha fet a Manises, on governa el Partit Popular, i a Xirivella on no governa, atés
que tots estos són municipis afectats.

Prosseguix dient al Sr. García de la Mota que sempre proporciona la
informació que li sol·licita, i li ha entregat totes les actes de les reunions amb AENA
que li ha demanat encara que, diu, últimament li ha preguntat poc sobre el tema. Afig
que ha explicat el tema dels sonòmetres en diferents comissions, on i quan es
col·locaven, els resultats dels mesuraments, etc.

Conclòs el debat se sotmet a votació l'esmena a la totalitat presentada pel
Grup Popular i el Ple de l'Ajuntament per  vint vots a favor (Grup Popular i Grup
Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV), acorda aprovar la moció següent:

El Govern Central, a proposta del Ministeri de Foment, va aprovar en el
Consell de ministres celebrat el passat dia 4 de desembre del 2009, el Projecte de
Llei pel qual es modifica la Llei 48/1960, de 21 de juliol, de Navegació Aèria, que va
ser immediatament remés al Congrés dels Diputats, amb la finalitat que siga aprovat
en este mes de desembre, pel procediment d'urgència.

L'esmentat Projecte de Llei pretén adaptar la legislació aèria actual a la recent
normativa internacional i comunitària reguladora dels conflictes d'interessos que es
produïxen en els entorns aeroportuaris. Per això, s'introduïxen mesures protectores
necessàries per a salvaguardar els drets dels afectats per l'impacte acústic dels
aeroports de competència estatal que s'encaminen a reconéixer el dret dels afectats
pel soroll dels avions a ser rescabalats pels danys i perjuís que patixen.

No obstant això, el Projecte de Llei remés pel Govern Central només reconeix
les corresponents servituds acústiques i que s'atenguen exclusivament els drets dels
ciutadans que viuen en les poblacions en l'entorn dels aeroports Madrid-Barajas,
Barcelona-El Prat i l'aeroport de Palma de Mallorca.
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Esta proposta del Govern d'Espanya, de protegir únicament els drets dels

veïns dels entorns aeroportuaris anteriorment citats, emparant-se en un criteri
quantitatiu referent a la superació de 250.000 operacions anuals no té en compte els
interessos dels valencians.

Com a municipi afectat per la problemàtica del soroll de l'aeroport de Manises i
per tot l'anteriorment citat, el Ple de l'Ajuntament de Mislata, acorda:

Sol·licitar al Govern d'Espanya i al seu president, Sr. D. José Luis Rodríguez
Zapatero, que el Projecte de Llei aprovat pel Consell de ministres el passat 4 de
desembre del 2009, pel qual es modifica la Llei 4/1960, de 21 de juliol, de Navegació
Aèria, no discrimine en cap cas Mislata, ni la resta de municipis valencians afectats

pel soroll de l'aeroport de Manises i se'ls reconeguen les corresponents servituds
acústiques i drets que preveuen per als ciutadans de les poblacions en l'entorn dels
aeroports de Madrid, Barcelona i Palma de Mallorca.

4. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA-
PRESIDÈNCIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA
SESSIÓ ORDINÀRIA DE 29 DE DESEMBRE DE 2009.

En compliment amb allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte
de les resolucions adoptades per l'Alcaldia-Presidència, així com compliment d'allò
que s'ha previngut en l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització dels acords
adoptats per la Comissió de Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 20 de
desembre del 2009.

5. PRECS I PREGUNTES.

Abans d'iniciar el torn de preguntes, el Sr. alcalde respon a la  realitzada pel
Sr. Merenciano Benavent en la sessió ordinària de 26 de novembre, relativa a
quina era la raó per la qual s'havien retirat les plaques col·locades al carrer
Pare Llansol, que indicaven que s'anaven a iniciar les obres per a desfer un
tram que estava mal fet, sense haver executat les mateixes. En contestació a
la pregunta, el Sr. Alcalde afirma que  les obres s'anaven a iniciar a l'agost en
Pare Llansol, però no era per a desfer res sinó per a netejar i adequar en
diferents trams d'eixida d'aigua de pluja i que estes discorregueren amb
normalitat en el cas que foren torrencials. Una vegada vista la proposta
tècnica i estudiada amb més profunditat, es va considerar que les dites obres
es podien millorar en relació amb el que disposa i es va decidir fer-ho més
avant, en concret, posar-la dins dels PPO de l'any 2010.

En referència a la pregunta realitzada en la sessió ordinària de 26 de
novembre, pel Sr. Benavent Chirivella al regidor D. Antonio Sanchis Navarro,
que es troba absent, sobre l'estalvi de diners en festes que es va destinar a
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ajudes socials, diu que en el pressupost de 2009, amb les modificacions
pertinents, van ascendir a 443.630€, i el total del que executa 358.221€, la
qual cosa suposa un estalvi net destinat a ajudes social de 85.409€ més, o el
que és el mateix, un 19,25% més.

• El Sr. García de la Mota diu que està clar que el Grup Popular fomenta la
participació ciutadana, segons han afirmat, en relació amb els projectes del
Pla E-II, i com ha aparegut en els mitjans de comunicació en relació amb la
posada en marxa d'oficines virtuals. No obstant això, diu, persistixen en no
convocar els diferents consells que proporcionarien una participació real,
com són la comissió d'accessibilitat, el consell municipal de mitjans de
comunicació o  la posada en marxa de la Regidoria de Participació

• Ciutadana, i pregunta si no seria preferible deixar d'eixir en els mitjans de
comunicació i convocar en les comissions o òrgans corresponents a eixos
Consells per a poder parlar, debatre i discutir. Pregunta a continuació quan
posaran en marxa la Regidoria de Participació Ciutadana, abans de vendre
els projectes en els mitjans de comunicació.

El Sr. alcalde contesta que estaven esperant a l'entrada en vigor de la
modificació del Reglament Orgànic Municipal per a fer-ho efectiu,
manifestant que en el mes de febrer es posaran en marxa les quatre
regidories de districte de barri.

• El Sr. Merenciano Benavent pregunta quan se'ls entregarà la còpia, que
van sol·licitar per Registre d'Entrada en el mes d'agost, de  l'informe del Sr.
Secretari sobre el  PAI de CONRESA, amb data 2 de juny.

El Sr. García Aleixandre contesta que en la comissió de control
d'Urbanisme, el portaveu per part del Grup Socialista li va fer la mateixa
pregunta i li va manifestar que en la pròxima comissió tindria l'informe, afig
que la dita comissió tindrà lloc el dimarts de la setmana que ve.

• El Sr. Catalá Martínez diu que li agradaria que el Sr. García Aleixandre
reafirmara que els informes es van a tindre perquè el que es va dir en la
comissió és que s'anava a sol·licitar la presència del Sr. secretari i del cap
del servici d'Urbanisme i no podrien tindre accés a part de l'informe.

El Sr. García Aleixandre afirma que estarà també el Sr. secretari en eixa
comissió.

A les vint-i-dos hores i cinquanta-cinc minuts,  per l'Alcaldia s'alça la sessió,
de  tot això s'estén la present acta que firma l'alcalde-president, amb mi el secretari
que done fe.

L'ALCALDE,             EL SECRETARI,




